

經國管理暨健康學院

101 學年度研究所碩士班暨碩士在職專班考試入學招生

筆試科目一：英文

准考證號碼：□□□□□□□□



答題規定：1. 選擇題—請使用 2B 鉛筆直接於答案卡上畫記作答。

非選擇題—請使用藍或黑色原子筆直接於答案卷上作答。

2. 請在試題卷右邊欄位書寫准考證號碼。

3. 請勿於試題卷及答案卡(卷)上書寫與答案無關的文字及圖案。

4. 本試題卷共 2 頁：選擇題 15 題，每題 4 分；翻譯題請任擇 4 題作答，每題 10 分；總分 100 分。

一、Vocabulary and Grammar: Choose one word or phrase which best completes the sentence. 請根據語意或語法，選出正確的答案。60%

1. Those young people have been _____ with committing criminal damages in the neighborhood.
(A) confused (B) charged (C) adopted (D) admitted
2. When I _____ the letter, a friend phoned and told me about a great holiday she had just had with her sister.
(A) was typing (B) is typing (C) has typed (D) typed
3. A proofreader basically has to read _____ texts very carefully.
(A) through (B) by (C) about (D) on
4. To _____ information on the needs of teachers with respect to their health, respondents were required to rank some areas in order of importance.
(A) reveal (B) control (C) reason (D) gather
5. Frank _____ all his knowledge from studying every book he could get in the library.
(A) gained (B) paid (C) adapted (D) recalled
6. Though being a warrior, Tyron proved to be as _____ as a general.
(A) skills (B) skillful (C) skill (D) skilling
7. We always celebrate _____ with a turkey dinner on the fourth Thursday of November.
(A) Christmas (B) Easter (C) Thanksgiving (D) Veterans Day



8. Jeffrey is very _____. Even if he usually shows the best performance in his class, he never mentions it to anyone.
(A) honest (B) humble (C) hungry (D) helpful
9. Those Canadian girls went to an American school for two months and were _____ by the American accent.
(A) problemed (B) chosen (C) puzzled (D) solved
10. When Brian first met the Korean classmates, he could not _____ their names.
(A) pronounce (B) propose (C) protect (D) province
11. Please help that girl find her purse. It must be here _____.
(A) somewhere (B) anywhere (C) whatever (D) nowhere
12. The couple is not sure whether they will go back to I-lan to visit their relatives over the Christmas. It depends on _____ the husband finishes his work on time or not.
(A) while (B) whereas (C) whether (D) when
13. We sent out forty invitations but it seems only a dozen guests _____ to come to our party this weekend.
(A) are like (B) are likely (C) were likely (D) were like
14. This medicine doesn't help your cough and that one doesn't, _____.
(A) either (B) neither (C) nor (D) never
15. All of the products are similar to each other, but each one is said to have _____ properties.
(A) universal (B) unique (C) usual (D) unusable

二、中翻英：40%，請任擇4題作答，每題10分。

1. 申請者請附上照片，個人履歷，以及讀書計畫。
2. 研究生須瞭解學術引述的規範，以避免發生學術抄襲的情形。
3. 規律的生活是健康生活的第一步。
4. 為增進全體國民的健康保障，台灣於1995年3月開始實施全民健康保險。
5. 青少年過度使用手機，已經嚴重影響到教室裡的教學與學習。